

# Bulletin

## Garage Door Out of Service – 50 O’Connor Parking Garage Sun Life Financial Centre

Be advised that the OLRT contractor will be working on the roof of the station for the remainder of the week.

Due to Health and Safety precautions, please note that the small garage door to the 50 O’Connor parking will be out of service from Wednesday, November 8<sup>th</sup> to Friday, November 10<sup>th</sup>.

Our security will be available from 7 am to 7 pm to guide vehicles in and out of the building via the large door.

Should you require additional information or clarification, please contact the Management Office at 613-236-6452.

Thank you for your cooperation.

Lori Anne Sauvé-Keefe  
Property Manager

November 7, 2017

# Bulletin

## **Porte de garage hors service – Stationnement du 50, rue O'Connor Centre Financière Sun Life**

Soyez avisé que l'entrepreneur du OLRT travaillera sur la toiture de la station pour le reste de la semaine.

Pour des raisons de santé et de sécurité, veuillez noter que la petite porte de garage du stationnement donnant accès au 50 O'Connor sera hors service du mercredi 8 novembre au vendredi 10 novembre.

Notre sécurité sera disponible entre 7h et 19h pour guider les véhicules dans et hors du bâtiment par la grande porte.

Pour toute information supplémentaire, veuillez communiquer avec le bureau de gestion immobilière au 613-236-6452.

Nous vous remercions de votre coopération.

Lori Anne Sauvé-Keefe  
Gestionnaire immobilier

le 7 novembre 2017